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Till idrottsnämnden  

 

Anmälningsärenden  

 

 

 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottsnämnden (meddelandelista)  

 2009-03-06 - 2009-04-03. 

 

b) Handikapprådets protokoll nr. 2 från 3 mars 2009. 
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IDROTTSFÖRVALTNING 

MEDDELANDEN (händelser) 

2009-03-06 -- 2009-04-03 

 

 

 

 

  

Riktning              Hid        Datum 

Info     Ärendemening Diarienr    

Notering Handläggare                        

In  2009.627    

Svar och åtgärder på er skrivelse till 

fastighetskontoret avseende in- och 

utpassering i tekniska nämndhuset, 

Fastighetskontoret 

In- och utpassering i tekniska 

nämndhuset -  rullstolsburna 

personer 

2009/264 IDF 012  2009-03-12 

 Administrativa avdelningen    

In  2009.634    

Remiss av motion (2009:10) om att 

uppmärksamma 100-årsjubileet av de 

olympiska spelen i Stockholm 1912 med 

ett forskningsprojekt om den olympiska 

rörelsen och Stockholmsidrotten under 

etthundra år, Kommunstyrelsen 

Remiss av motion (2009:10) 

om att uppmärksamma 100-

årsjubileet av de olympiska 

spelen i Stockholm 1912 med 

ett forskningsprojekt om den 

olympiska rörelsen och 

Stockholmsidrotten under 

etthundra år 

2009/305 IDF 015  2009-03-13 

 Förenings- och beställaravd    

In  2009.635    

Remiss om Upprustning av Vårbergs 

Idrottsplats Dnr 328 330/2009, 

Kommunstyrelsen 

Remiss om Upprustning av 

Vårbergs Idrottsplats Dnr 328 

330/2009 

2009/306 IDF 015  2009-03-13 

 Planeringsavdelningen     

In  2009.763    

Ang ombyggnaden av Stockholms 

Stadion, Centralföreningen för idrottens 

främjande (SCIS) 

Ang ombyggnaden av 

Stockholms Stadion 

2009/375 IDF 412  2009-03-30 

 Förvaltningschefen     



 

 
 

In  2009.785    

Synpunkter om "kvinnodagen" på 

Liljeholmsbadet, Else Jermo 

Synpunkter om "kvinnodagen" 

på Liljeholmsbadet 

2009/387 IDF 418  2009-03-31 

 Inomhus driftavd     

In  2009.789    

Problem ang tillgång till konstgrästider 

samt möjlighet till förråd på Farsta IP, 

FOC Farsta Fotbollssektionen 

Problem ang tillgång till 

konstgrästider samt möjlighet 

till förråd på Farsta IP 

2009/389 IDF 412  2009-03-31 

 Utomhus drift    

 

 

 



 

 
STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH  PROTOKOLL NR.2/2009                      

AB STOCKHOLM GLOBE ARENA        §§ 06 - 14 

HANDIKAPPRÅD 

 

Tid: Onsdagen den 3 mars 2009, klockan 10.00 – 16.00 

 

Plats: Högdalens sim- och idrottshall, Rangstaplan 2, Högdalen 

 

Justerat : 2009-03-25 

 

 

 

Dolores Back    

  Bo Olsson 

  Sekreterare 

 

Gunnar Augustsson 
 

 

Ledamöter: 

Dolores Back,  NHR ordförande 

Eva Söderbärj,  FUB vice ordförande 

Gunnar Augustsson SDF 

Kjell Hamberg,  R  

Boris Samuelsson,  SRF 

Nils Ander,   STHIF  adjungerad 
 

Anmält förhinder: 

Nils Blomqvist,  RBU 

Therese Rudolfsson,  DHR 

 
Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Lennart Öström, sekreterare, 

Bo Olsson, sekreterare 

 

 

§ 06 

Fastställande av dagordningen 

 

BESLUT 

Handikapprådet beslöt att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

 
§ 07 

Justering av dagens protokoll 

 
BESLUT 

Ordförande Dolores Back och Gunnar Augustsson utsågs att justera dagens 

protokoll. 
 



 

 
 

 

§ 08 

Rundtur och tillgänglighetsgenomgång av Högdalens sim och 

idrottshall 
 
BESLUT 

Handikapprådet beslöt följande: 

 

Förvaltningen får i uppdrag att återkomma till rådet med tidsplan och synpunkter 

på hur rådets påpekanden för Högdalens sim- och idrottshall skall åtgärdas. 

 

 
Tillgänglighetsgenomgång 

 Jimmy Johansson, från Högdalen sim- och idrottshall tog med rådet på en rundtur i 

anläggningen. Han visade på de verksamheter som finns i anläggningen och också hur 

tillgänglig anläggningen är. Vid genomgången gjorde rådet följande påpekanden:  

 
Hissen  vid receptionen 

Saknar punktskrift vid manöverknapparna . Dessutom saknas tal som upplyser om vilket 

våningsplan hissen stannar på. 

 
Källarplanet    

Yogarummet  -  golvnivån är ca 10 cm högre än korridoren och tröskel in till rummet består av 

en lika hög tvär kant. Tröskeln bör förändras och ge en rimlig lutning. 

Handikappanpassade omklädningsrummet - Saknar ”ledstång” på väggen i duschen  

RWC  damerna - Ett uppresningsstöd saknas vid toaletten. 

 
Övre gymmet 

Onödigt trångt mellan maskinerna, svårt om man är synsvag. Snubbelrisk. 

 
Simhallen   

Dålig kontrastmarkering nära bassängkanten 

 
Stora idrottshallen 

Nödutgångarna inne i hallen har ca 50 cm nivåskillnad till gatuplan på bägge sidorna. 

Utgången i korridoren utanför hallen som vätter ut mot parkeringen har 3 trappsteg,  

nivåskillnad på ca 50 cm. Handikapphiss finns men vid brand eller liknande måste alternativ 

finnas. 

Det KRÄVS  en lösning för dessa nödutgångar så att alla kan ta sig ut utan större problem.  

I nuläget kommer en elrullstols/ rullstolsburen person inte ut själv via någon av de tre 

nödutgångarna. 

 
Lilla barnhallen 

”Kendohallen”  Saknar bra fungerande toapappershållare. Nu sitter det en vass metallpinne på 

det ena RWC handtaget som pekar in mot toaletten där man garanterat kan riva sig. 

Undermåliga RWC handtag . Sitter för brett är tröga och de går inte, eller med stor svårighet, 

att ändra inställning på dem. 



 

 
 

 
Alla duschrum:   

Saknar ”ledstång” på väggarna. 

 
Övrigt 

Överlag är det dåligt skyltat var de olika lokaliteterna finns. Utrymningsskyltar visar fel 

riktning vid några platser. 

Nödlarm i RWC som skall vara placerade på ca 15-20 cm, höjd över golvet saknas på alla 

RWC. Larm på ca 1 m höjd finns. Behöver kompletteras så att bägge larmpunkterna finns på 

alla platser där nödlarmet är monterat. 

Klädhängare i lägre nivå saknades på några platser. 

  

 

§ 09 

Bordlagda frågor från föregående möte 

 
a) Indikatorer för tillgänglighet - anmälan av ärende från kommunstyrelsens 

handikappråd. 

 
BESLUT 

Handikapprådet beslöt att godkänna anmälan  

 

 
b) Åtgärdslista för att bygga och planera tillgänglighet för funktionshindrade. 

 

Handikapprådet gjorde en genomgång av åtgärdslistan med följande påpekanden. 

 

a) Trottoaren vid handikapparkeringsplatserna skall vara utformad så rullstolsburna kan 

ta sig till och från platsen. 

b) Höjd på dörröppnare skall vara ca 1m. Dörröppnaren kan ha en fördröjning eller bytas 

mot en Besamöppnare. 

c) Hissdörrar kan också förses med Besamöppnare. Manöverpanelen skall ha punktskrift 

och tal som meddelar vilket våningsplan hissen stannar på 

d) RWC. Toapappershållare ska vara på utsidan av stödhandtagen. 

e) Draghandtag på dörrbladet skall vara snedställt  

 
BESLUT 

Handikapprådet beslöt att fortsätta diskussionen om åtgärdslistan vid kommande 

sammanträde 

 



 

 
 

§ 10 

Information från idrottsförvaltningen 
Idrottsförvaltningen redovisade förslag till tillgänglighetsprogram för 2009. Förslaget innebär 

tillgänglighetsåtgärder i Brännkyrkahallen och Enskede ridanläggning, verksamhetslokaler i 

Stora Sköndal, flytbrygga vid Hellasgården och diverse mindre arbeten. 

 

Rådet önskade ytterligare information om åtgärderna vid Enskede ridanläggning och Stora 

Sköndal.  

 
BESLUT 

Rådet beslöt godkänna arbetena vid Brännkyrkahallen, Hellasgården och diverse 

mindre åtgärder. Övriga projekt bordlades. 

 

 

§ 11 

Information från HSO och Kommande utbildningar 
Ordförande Dolores Back informerade om HSO´s möten och utbildningar. Kommande 

utbildning är den 16 mars med temat Barn & unga och den 20 april har HSO´s årsmöte. Under 

hösten är tre utbildningstillfällen planerade den 7 september - Enkelt avhjälpta hinder, den 13 

oktober - Brand och utrymning och den 26 november - representantskapsmöte.  

 

Idrottsförvaltningens projekt Fritid för alla inbjuder också till utbildning den 4 maj. 

 

FOMS har inbjudit till konferens den 18 -20 mars under temat Framtidens Fritid - hot eller 

möjlighet. 

 
BESLUT 

1. Rådet beslöt att de som har möjlighet har rätt att delta i de nämnda 

utbildningarna och, 

 

2. Att godkänna Dolores Back och Eva Söderbärj deltagande i FOMS konferens. 

 

 

 

§ 12 

Balanslista pågående ärenden 

 
BESLUT 

Bordlägga frågan till kommande sammanträde 

 



 

 
 

§ 13 

Övriga frågor 
 

a) Ordförande Dolores Back framförde synpunkter på Hellasgårdens hemsida, dels att det 

inte står något om att anläggningens tillgänglighet och dels att den bakgrundsfärg som 

är på sidan gör det omöjligt för synskadade att läsa den information som finns. 

Förvaltningen svarade att de kommer att ta kontakt med Hellasgården och framföra 

synpunkterna. 

 

b) Eva Söderbärj frågade hur planerna fortskrider vad gäller utbyggnaden av 

Vanadisbadet. Förvaltningen återkommer med en redovisning vid kommande 

sammanträde 

 

c) Nils Ander informerade om att Beckomberga sim- och idrottshall har en återinvigning 

den 13 maj 2009. 

 

 

§ 14 

Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde är planerat till den 21 april kl 15.00 i Tekniska nämndhuset 

 

_____ 

 


